
 

 
 
 

 
 

KANDIDAAT-VOORZITTER 
Even voorstellen…. Johan van Leeuwen 

Mijn naam is Johan van Leeuwen. Ruim twee jaar geleden 
kwam ik in Alphen aan den Rijn wonen. In de jaren daarvoor 
zwom ik wel wekelijks, maar was niet aangesloten bij een 
zwemvereniging. In Alphen aan den Rijn was het daarom 
logisch om mij aan te melden bij AZC, hoewel dat door alle 
coronaperikelen nog even duurde. Nu ben ik sinds anderhalf 
jaar lid en zwem iedere vrijdagavond met ontzettend veel 
plezier! 

Vanwege dat plezier en de enthousiaste mensen die ik bij 
AZC zag rondlopen vond ik het heel bijzonder begin dit jaar 
te horen dat er op afzienbare tijd geen bestuur meer van 
AZC zou zijn. Dat kon toch niet waar zijn! Zo’n leuke 
vereniging en dan zonder bestuur, nee dat mocht niet 

gebeuren. Vandaar dat ik mij op de vergadering van vlak voor de zomer bereid heb verklaard om voorzitter van 
AZC te worden. 

In zekere zin voor mij een sprong in het diepe, om maar in zwemmerstermen te blijven. Jarenlang heb ik 
gevoetbald en dan nu actief in een zwemvereniging; dat is wel heel iets anders. Maar ik heb er alle vertrouwen in 
dat ik de komende tijd wel leer wat er allemaal bij een zwemvereniging komt kijken. In het verleden en ook nu 
nog heb ik altijd vrijwilligerswerk gedaan voor voetbalverenigingen. Ik ben penningmeester en heel wat jaren 
voorzitter van een voetbalvereniging geweest, dus wat bestuurlijke ervaring heb ik wel. En ik denk dat daar op dit 
moment vooral de behoefte aan is voor het bestuur van AZC. Kennis van zwemmen is volgens mij meer dan 
voldoende aanwezig. 

Ik ben een echt verenigingsmens. Met elkaar samenwerken om ervoor te zorgen dat kinderen en volwassenen 
met plezier kunnen sporten bij AZC. En ik hou juist ook van het verenigingsgevoel zelf: samen met elkaar. En 
hoewel het plezier wat mij betreft voorop staat, zijn voor een vereniging sportieve prestaties ook belangrijk. Al is 
het maar om anderen enthousiast voor de zwemsport te maken. Die sportieve prestaties wil ik met eigen leden 
behalen. Liever met eigen leden presteren op een iets lager niveau dan ten koste van alles (ten koste van de 
vereniging) een hoog niveau te willen behalen. Dat is dan ook wat ik voor ogen heb met AZC: verenigingsgevoel 
en presteren met eigen verenigingstalent. Waarbij het één het ander niet uitsluit, maar elkaar juist versterkt. 

Kort nog iets over mij persoonlijk. Zoals gezegd woon ik sinds ruim twee jaar in Alphen aan den Rijn. Samen met 
mijn vriendin Sandra en twee volwassen zoons van haar kant, mijn ‘bonuszoons’. Nee, helaas geen van allen 
zwemmers. Zelf heb ik twee kinderen, die wonen niet bij ons. Ik werk in Noordwijk op een accountantskantoor. 
En juist als voorzitter is een financiële achtergrond ook erg handig heb ik gemerkt. 

Hier wil ik de introductie van mijzelf even bij laten. De komende tijd kunnen jullie, de leden van AZC, mij vanzelf 
beter leren kennen. Met twee andere nieuwe bestuursleden en twee bestuursleden die iets langer rondlopen bij 
AZC zal het best wel even wennen worden en zullen we best wel even tijd nodig hebben om AZC bestuurlijk ‘te 
ontdekken’. Ik heb er in ieder geval heel erg veel zin in! 
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KANDIDAAT-PENNINGMEESTER 
Mijn naam is Nick Holstein, 42 jaar oud en trotse 
vader van Vera Holstein. Sinds september vorig 
jaar is zij gepassioneerd synchroonzwemster. 
Wanneer ik langs de zijlijn sta en Vera 
enthousiast zie trainen en vooruitgang zie boeken 
in techniek en lenigheid, ben ik diep onder de 
indruk. Niet alleen van haar, maar ook van de 
toewijding en expertise van de coaches en 
vrijwilligers. 

Graag wil ik iets terugdoen voor de vereniging en 
daarom heb ik mij kandidaat gesteld voor de 
functie van penningmeester. Cijfers en financiën 
hebben geen geheimen voor mij. Ik begon mijn 
carrière bij EY Accountants en ben later als 
zelfstandige financiële opdrachten gaan uitvoeren. Momenteel ben ik verantwoordelijk voor de boekhouding en 
alle financiële aspecten van verschillende organisaties. De ervaringen die ik in de loop der jaren heb opgedaan, 
wil ik graag inzetten ten gunste van AZC. 

Ik woon samen met mijn partner Maartje (zij is ook als vrijwilliger betrokken) en onze vier kinderen in het 
gezellige dorpje Noorden. Noorden is onderdeel van de gemeente Nieuwkoop.  
In mijn vrije tijd geniet ik van waardevolle momenten met mijn gezin. We gaan graag op avontuur. Tijdens 
vakanties verkennen we het liefst nieuwe landen en gebieden waar we nog niet eerder zijn geweest. Verder ben 
ik veel bezig met fitness, hardlopen, fotografie en videobewerking. Ik speel gitaar en bluegrass-banjo en ik volg 
met grote interesse de ontwikkelingen op de financiële markten, met name in de wereld van cryptovaluta. 

Ik kijk er naar uit om een positieve bijdrage te leveren aan AZC. Samen met jullie hoop ik te blijven werken aan 
een financieel gezonde en bloeiende toekomst voor de club. Aarzel niet om contact met me op te nemen als je 
vragen, suggesties of opmerkingen hebt. 

Tot slot, wens ik iedereen heel veel zwemplezier toe, want dat is tenslotte waar het allemaal om draait! 

Met een sportieve groet, 

Nick Holstein 
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KANDIDAAT-SECRETARIS 
Hallo leden van AZC, 
Graag stel ik me aan jullie voor. Mijn naam is 
Richard Coppelmans en ik ben getrouwd met 
Mirte. Samen hebben we twee kinderen (Adriaan 
en Elsa) die beiden bij AZC zwemmen.  

Wij zijn in 2021 in Woubrugge gaan wonen; een 
bewuste keuze voor het Groene Hart na ons 
avontuur op St Maarten. Voor Adriaan was het 
van belang om hier zijn passie voor het wedstrijd 
zwemmen verder te kunnen ontwikkelen. Hij is 
door AZC omarmd en in het trainingsprogramma 
opgenomen. Dit heeft hem inmiddels veel 
gebracht. Als ouders zijn we ons ervan bewust dat 

dit ook wat van ons vraagt.  Zo heb ik twee jaar geleden de officialcursus gedaan en kan ik als tijdwaarnemer 
worden ingezet. 

Op de vraag of ik het secretariaat van AZC wilde overnemen, heb ik ja gezegd.  Ik breng daarvoor wat ambtelijke 
ervaring bij Defensie mee en wat bestuurservaring bij een tennisclub in Den Haag. Daar ben ik een tijdlang 
penningmeester geweest. Verder gaf Marcel me het vertrouwen dat ik op zijn jarenlange kennis en ervaring een 
beroep kan doen voor raad en advies. Bovendien sta je er niet alleen voor als secretaris maar ben je in goed 
gezelschap van de andere bestuursleden. De kennismaking is goed bevallen. 

Met dank aan de huidige bestuursleden voor de jarenlange inzet, zie ik het als een mooie uitdaging om hieraan 
een vervolg te geven en verder te werken aan de ontwikkeling van AZC. Een actieve vereniging met leden die ook 
in de toekomst plezier beleven aan de zwemsport, of dit nu synchroon of wedstrijdzwemmen of waterpolo is.  

Ik heb er zin in. 


